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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Margot Wallström (S)

2017/18:397 DN:s artiklar om säkerhetsrådskampanjen

Dagens Nyheter avslöjade i går att nästan 900 sidor med information om 
regeringens kampanj för en plats i FN:s säkerhetsråd har undanhållits från 
allmänheten. 

Det visar sig bland annat att Utrikesdepartementet och Sveriges FN-
representation i New York använt ett parallellt datasystem för att skicka 
meddelanden och dokument utan diarieföring. Enligt en källa till DN var syftet 
med arbetsytan att kunna utbyta information utan att det skulle behöva 
registreras i den offentliga postlista som bland annat journalister regelbundet 
granskar. UD registrerade handlingarna först efter att DN började ställa frågor. 

Vidare väntar DN fortfarande på material från kampanjen som tidningen 
begärde ut redan i april 2016. Detta trots att lagen kräver att en sådan begäran 
ska handläggas skyndsamt. 

I kandidaturen till platsen i säkerhetsrådet var just ordet ”öppenhet” det 
budskap som fördes fram. 

Med anledning av detta vill jag fråga utrikesminister Margot Wallström:

Hur ses rutiner kring diarieföring över för att säkerställa att grundlagen och 
budskap om öppenhet också gäller på Utrikesdepartementet?

………………………………………

Sofia Damm (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-05
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


